
Vážený pane starosto sboru,

s   velkým  zájmem  jsme  si  přečetli  Vaši  reakci  na  vystoupení  odpůrců  hasičské 
zbrojnice na Velké Ohradě a v souvislosti s tím si klademe otázku, proč jste se také 
nezúčastnili  tak  důležitého  jistě  pro  Vás  územního  řízení,  vyvolaného  změnou 
v zadání. Dovolte nám, Vás ubezpečit o tom, že si velmi vážíme Vaší dobrovolné 
činnosti,  spojené  se  záchranou  lidských  životů  a  jejich  majetků.  Nikdy  by  nás 
nenapadlo  Vám  bránit  ve  Vaší  ušlechtilé  činnosti  tím,  že  bychom  chtěli  brzdit 
výstavbu hasičské zbrojnice a proto nás velmi mrzí toto Vaše mínění o nás. Naopak 
je  naší  snahou,  aby  stála  co  nejdříve  a  i  z tohoto  důvodu  jsme  se  28.7.2008 
neodvolali proti  územnímu  rozhodnutí  stavby  Office  Centrum  Triangl 
ul.Jeremiášova,  Praha  5  –  Stodůlky,  na  pozemcích  parc.  č.  2160/149, 
2160/269, 2160/270, 2160/190, 2160/238, 2160/239 a 2160/240 v katastrálním 
území Stodůlky, stavebníka U.D. DEVELOP s.r.o., IČ 27227944, Na Poříčí 
1041/12, 115 30  Praha 1, kde měla stát původně hasičská zbrojnice. Jaké 
bylo ale naše zděšení, když jsme se dozvěděli  o výstavbě zbrojnice v rámci 
stavby LÍDLu a o zrušení zbrojnice v Office Centrum Triangl a to byl 
taky důvod, který nás vedl k  vyvolání přezkumného řízení, aby se 
stavba  Office  Centrum  Triangl  uskutečnila v souladu  s původním 
záměrem a to s hasičskou zbrojnicí.

Dovolujeme  si  konstatovat,  že  ten  kdo  brání  výstavbě  tolik  potřebné  hasičské 
zbrojnici  pro naše Jihozápadní  město,  je již  poněkolikáté stavební úřad na 
Praze 13. Jak jinak si lze vysvětlit nevhodný a nešťastný záměr postavit zbrojnici na 
pozemku,  který  je  dle  platného  územního  plánu určený  pro  výstavbu 
garážového  domu s kapacitou  několika  stovek  parkovacích  míst  pro  potřeby 
pokrytí katastrofálního nedostatku parkovacích míst, sužující 15-ti tisícové sídliště 
Velká Ohrada? Chtěli bychom rovněž upozornit na to, že na Velké Ohradě existuje 
řada dalších ploch ve vlastnictví  Magistrátu hl.m.Prahy, vhodných pro vybudování 
Vaší zbrojnice. Je rovněž vysoce pravděpodobné, že by výstavbu zbrojnice uvítali 
na nově budovaném 40-ti tisícovém Západním městě.  

Tak jako je pro Váš Sbor dobrovolných hasičů výstavba hasičské stanice nejvyšší 
prioritou,  tak  i  pro  občany  Velké  Ohrady  je  stejná  a  možná  i  větší 
prioritou  výstavba  garážového  domu  na  ploše  označené  DG,  kterou 
sledujeme s mimořádnou pozorností již řadu let, aby nedošlo k jejímu 
zneužití.   Snad si tedy dovedete představit náš šok, vyvolaný záměrem využít 
tuto  plochu  k výstavbě  zbrojnice.  Zkusili  jste  si  někdy  také  položit  legitimní  a 
logickou otázku, kterou si kladou lidi na Velké Ohradě, k čemu nám je v naší blízkosti 
hasičská zbrojnice, když stejně hasičské vozy neprojedou přes špatně zaparkované 
automobily? Mimochodem o neukázněných řidičích hovoří i  Váš článek na Vašich 
stránkách a existuje i o tom oficiální zpráva Hasičského záchranného sboru, kterou 
Vám  mile  rádi  poskytneme.  V  souvislosti  s možností  výstavby  zbrojnice  jsme 



provedli  namátkový bleskový průzkum mezi občany Velké Ohrady, zda si 
přejí zde mít hasičskou zbrojnici anebo garážový dům. 

Mimochodem  je  Vám  známa  skutečnost,  že  u  v současnosti  revitalizovaných 
vnitrobloků jsou opomenuty požární hydranty? 

Rádi  bychom vám  vysvětlili  naše  názory  a  naše  poznatky  o  výstavbě  hasičské 
zbrojnice u obchodu Lidl a zároveň i  pozadí oné hry o peníze, ve které jste si 
článkem ve STOPu zahráli, možná nechtěně, svou roli. 

Na závěr si Vám ještě dovolíme dát k zamyšlení tyto otázky:

• Proč  existuje  rozdíl  mezi  výstavbou garáží pro  Váš  sbor  a  hasičskou 
zbrojnici tak, jak je rozdílně popisovaná v posledním čísle STOPu?

• Je správné,aby v rámci nového konceptu územního plánu došlo k  účelové 
změně plochy DG,který tak tuto plochu zruší?

• Je správné, aby výstavbou hasičské zbrojnice bylo znemožněno na stejném 
místě vybudovat garážový dům pro potřeby občanů Velké Ohrady?

• Proč byla zrušena výstavba zbrojnice v Trianglu a proč jste tenkrát nezvedli 
svůj hlas stejně tak vehementně, jak tomu právem činíte dnes?

• Víte, kdo měl  financovat výstavbu hasičské zbrojnice původně a na 
jakém pozemku a jaký je aktuální stav s jejím financováním?
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P.S.  Protože  životní  realita  je  taková,  že  zájmy  jedné  skupiny 
nekorespondují  vždy  se  zájmy  té  druhé,  navrhujeme  a  souhlasíme, 
pokud bude z Vaší strany upřímný zájem o řešení vzniklé situace, se 
zveřejněním  obsahu  tohoto  dopisu  a  to  i  ve  STOPu,za  účelem 
objektivní  a  vyvážené  informovanosti  občanů,o  které  nám  oběma 
stranám jde především. 


